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      Аннотация

    
        
          Данная работа направлена на изучение и анализ системы службы номерного фонда гостиничного предприятия, а также посвящена разработке рекомендаций по улучшению качества обслуживания и налаживанию системы управления номерным фондом гостиницы на примере отеля "Домина". Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение теоретических аспектов работы службы номерного фонда. 2. Исследование методов и принципов работы службы номерного фонда на примере отеля "Домина". 3. Выявление недостатков и проблем в системе управления службы номерного фонда на рассматриваемом гостиничном предприятии. 4. Разработка рекомендаций по улучшению системы управления номерным фондом и улучшению качества обслуживания клиентов в отеле "Домина". Работа проведена на базе гостиничного предприятия ООО "Домина", откуда был получен основной объем фактического материала: сведения о самом гостиничном предприятии, о специфике управления номерным фондом, о сотрудниках службы, о методах взаимодействия гостей и персонала. В работе проанализирована деятельность службы номерного фонда отеля "Домина", были найдены проблемные аспекты в работе анализируемой службы. В ходе работы проанализирован уровень обслуживания клиентов и конечная удовлетворенность клиентов оказанными услугами. Предложен ряд мероприятий по улучшению качества обслуживания и повышению уровня сервиса на предприятии.
        

        
          This work is aimed at studying and analyzing the room service system of a hotel enterprise, as well as developing recommendations for improving the quality of service and establishing a hotel room management system based on the example of the Domina Hotel. Tasks that were solved in the course of the study: 1. Study of the theoretical aspects of the number fund service. 2. Study of the methods and principles of the room service on the example of the hotel "Domina". 3. Identification of shortcomings and problems in the management system of the room service at the hotel enterprise in question. 4. Development of recommendations for improving the room management system and improving the quality of customer service at the Domina Hotel. The work was carried out on the basis of the hotel company Domina LLC, from which the main volume of factual material was obtained: information about the hotel company itself, about the specifics of room management, about the service employees, about the methods of interaction between guests and staff. The paper analyzes the activities of the room fund service of the Domina hotel, and finds problematic aspects in the work of the analyzed service. In the course of the work, the level of customer service and the final customer satisfaction with the services provided were analyzed. A number of measures to improve the quality of service and increase the level of service at the enterprise are proposed.
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